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ساوه شمشکی از دنیای قهرمانی خداحافظی کرد
آلپاین  اســکی  ملی پوش 
ایران که تســت دوپینگ وی 
در بازی های المپیک زمستانی 
۲۰۲۲ پکن مثبت شده بود با 
درج پستی در فضای مجازی 
از دنیای قهرمانی خداحافظی 
کرد. به گزارش ایرنا، بیســت 
بازی های  و چهارمیــن دوره 
المپیک زمســتانی از روز ۱۵ بهمن ماه در شــهر پکن آغاز و روز گذشته )یکم 
اسفند( با صدرنشــینی نروژ در جدول رده بندی مدال ها به پایان رسید. در این 
دوره از بازی ها ایران با ســه نماینده حضور داشــت که عملکرد آنان چشمگیر 
نبود. یکی از نمایندگان ایران در بازی های المپیک زمســتانی ۲۰۲۲ حســین 
ساوه شمشــکی بود که به خاطر مثبت شــدن نمونه دوپینگ از دهکده بازی ها 
اخراج شد. ساوه شمشکی که سابقه حضور در ۲ المپیک زمستانی ۲۰۱۰ و ۲۰۱۴ 
را در کارنامه دارد با انتشــار پســتی در فضای مجازی رسما از دنیای قهرمانی 
خداحافظی کرد. پرچمدار ایران در بازی های المپیک زمســتانی ۲۰۲۲ پکن در 
بخشی از متن خداحافظی خود نوشت: اسکی با همه خوبی ها و بدی هایش برای 
من تمام شد. زندگی ورزشی و قهرمانی روزی شروع و یک روز هم تمام می شود. 
چند سال هر چه بر من گذشت تحمل کردم که خوب تمامش کنم اما انگار قرار 
بود اینجای زندگی ام با بقیه فرق کند. می خواســتم بعد از مانش دوم اســالوم 
خداحافظی کنم اما... وی در پایان متن خداحافظی خود نوشــت: داشتم به این 
فکر می کردم که ای کاش سیدعبدی افتخاری رییس فدراسیون می شد و اجازه 
مســابقه به من نمی داد تا اکنون این داستان ها را نداشتم. اگر در این اتفاقی که 
افتــاد من مقصرم که معذرت می خواهم و تاوانش را هم می دهم اما اگر نه... این 
خداحافظی در حالی اســت که هنوز فدراسیون جهانی میزان محرومیت وی به 

خاطر استفاده از مواد نیروزا را اعام نکرده است.

۶ طرح تاریخ شفاهی ورزش ایران رونمایی شد
شــفاهی  تاریخ  طــرح    ۶
)دوشنبه(  دیروز  ایران  ورزش 
با حضور رییــس کمیته ملی 
المپیک و پیشکسوتان ورزشی 
در آکادمــی ملــی المپیــک 
ایرنا،  به گزارش  رونمایی شد. 
این طرح ها شــامل کتاب های 
تاریــخ شــفاهی بازی هــای 
آســیایی، تحولات ورزش زنان، فوتبال، کشــتی، وزنه برداری و مطبوعات ورزش 
ایران است. رونمایی از کتاب های تاریخ شفاهی بازی های آسیایی تهران با عناوین 
مربی قهرمان ساز )پرویز ســیروس پور(، از آبادان تا افتخار ایران )فریده هادوی( و 
تهران در تراز جهانی )سانتیپارب تجاوانیجا( است. رونمایی از کتاب تاریخ شفاهی 
تحولات ورزش زنان در ایران با عنوان بر مدار مدارا )مهین فرهادی زاد( و رونمایی از 
کتاب های تاریخ شفاهی فوتبال ایران با عناوین عشق من فوتبال بود )غامحسین 
نوریان(، دیوار به دیوار چهارصد دســتگاه )جــواد قراب(، زمین با برکت اختیاریه 
)حسن روشن( و بچه خیابان ری )مهدی مناجاتی( است. همچنین در این مراسم 
از کتاب های تاریخ شــفاهی کشــتی ایران با عناوین قهرمانــی از قزوین )مهدی 
یعقوبــی(، ببر مازندران )امامعلی حبیبی(، دلاوری از تفرش )علی اکبر حیدری( و 
برخاسته از البرز )ابراهیم جوادی( رونمایی شد. رونمایی از کتاب های تاریخ شفاهی 
مطبوعات ایران با عناوین زهر شــیرین )احمد عبدالهی نیا(، زشت و زیبای آفتاب 
مهتاب )صدرالدین کاظمی(، آرمانشهر مفت آبادی ها )غاحسین زمان آبادی(، عطر 
قدیمی اتاق تلکس )داوود الماســی( و رونمایی از کتاب تاریخ شفاهی وزنه برداری 
ایران با عنوان کوروش کرمانشــاه )کوروش باقری( است. این نخستین دستاورد از 

طرح های تاریخ شفاهی ورزش ایران است که پس از ۲ سال رونمایی شد.

سروقامتان قهرمان لیگ دسته یک جوانان شد
جوانان  یک  دســته  لیگ 
ســال ۱۴۰۰ با قهرمانی تیم 
ســروقامتان همدان به پایان 
رسید. به گزارش گروه ورزشی 
مســابقات  ســالاری،  مردم 
والیبال قهرمانی باشــگاه های 
دســته یک رده سنی جوانان 
جام »سردار دل ها« که از روز 
جمعه ۲۲ بهمن ماه در شهر چالوس آغاز شده بود، دیروز )دوشنبه دوم اسفند( با 
قهرمانی سروقامتان همدان به پایان رسید. در آخرین روز این رقابت ها دو دیدار 
برگزار شــد که در دیدار رده بندی تیم های گل گهر سیرجان و مقاومت بسیج به 
مصاف یکدیگر رفتند و مقاومت ســه بر صفر نماینده سیرجان را شکست داد و 
عنوان سومی را از آن خود کرد. در مسابقه فینال نیز تیم های سروقامتان همدان 
و رعد پدافند هوایی برای کسب عنوان قهرمانی مقابل یکدیگر صف آرایی کردند و 
سروقامتان همدان با شکست سه بر صفر حریف عنوان قهرمانی لیگ دسته یک 

جوانان سال ۱۴۰۰ را به دست آورد.
رتبه بندی چهار تیم لیگ دسته یک جوانان به قرار زیر است:

سروقامتان همدان
رعد پدافند هوایی

مقاومت بسیج
گل گهر سیرجان

یونس حسن زاده سرپرست این رقابت ها بود و حسن منصوری و سعید روشن 
بختی ناظران فنی مسابقات بودند.

دلیل ناراحتی غفوری مشخص شد
 کاپیتان تیم فوتبال استقال 
به دلیل ضربه یکی از بازیکنان 
روی پایــش تمرین این تیم را 
با ناراحتی ترک کرده اســت.  
به گــزارش خبرنگار ورزشــی 
خبرگزاری فارس، تمرین دیروز 
استقال تحت تاثیر یک اتفاق 
مهم برگزار شد که فرهاد مجیدی کاپیتان این تیم را به دلیل یک حرکت در اختیار 
باشگاه گذاشت. ماجرا از این قرار است که در جریان تمرین تاکتیکی یکی از بازیکنان 
استقال ضربه ای به پای غفوری زد که این بازیکن از این اتفاق عصبانی شد. غفوری 
وقتی در پای خود احساس درد کرد کاور را به زمین کوبید و راهی رختکن شد که 
این موضوع با واکنش ســرمربی استقال توام شد. مجیدی هم وقتی متوجه رفتار 
کاپیتان تیمش شد اعام کرد این حرکات در تیمش جایی ندارد و غفوری حق ندارد 
فعا در تمرینات شــرکت کند. تمرین دیروز آبی پوشان در شرایطی برگزار شد که 

سیاوش یزدانی و مرادمند در برنامه های تاکتیکی حضور داشتند.

دو اسطوره فوتبال ایران
مهمانان ویژه افتتاحیه جام جهانی

بازیکنان اســبق تیم ملی 
فوتبال کشــورمان، میهمانان 
ویژه جــام جهانی ۲۰۲۲ قطر 
هستند. به گزارش خبرگزاری 
خبرآنایــن؛  مســابقات جام 
آبان  قرار است  جهانی ۲۰۲۲ 
ســال آینده در کشور قطر برگزار شود. تیم ملی فوتبال کشورمان با برتری یک بر 
صفر مقابل عراق، توانســت جواز حضور در این مسابقات را کسب کنند.  مقامات 
فوتبال قطر برای برگزاری هرچه باشــکوه تر رقابت های جام جهانی از همین حالا 
مشغول تدارک هســتند و می خواهند در روز افتتاحیه بیشترین تعداد ستارگان 
بازنشســته فوتبال جهان را در اســتادیوم گرد هم بیاورند. علــی دایی و مهدی 
مهدوی کیا بازیکنان اســبق تیم ملی فوتبال کشورمان از جمله میهمانان مدنظر 
قطری ها هستند که به احتمال فراوان تحت عنوان تماشاگران ویژه مراسم و جدال 
افتتاحیــه جام جهانی ۲۰۲۲ به دوحه دعوت می شــوند. بزرگان دیگری همچون 
گواردیولا، بکن باوئر، کونته، پائولو مالدینی، ژاوی هم در زمره چهره های سرشناسی 
محسوب می شوند که پاییز سال آینده هنگام افتتاح این جامعه جهانی در ورزشگاه 

حضور خواهند داشت.

اخبار کوتاه

دبیرکل فدراســیون فوتبال اعام کــرد قرارداد مهدی 
مهدوی کیا یورویی است و قرارداد ریالی باید به تأیید هیئت 

رئیسه برسد که این مسئله با واقعیت تناقض دارد. 
به گزارش خبرنگار ورزشــی خبرگزاری تسنیم، مسئله 
قرارداد مهدی مهدوی کیا به چالشــی جدید در فدراسیون 
فوتبال تبدیل شده است. سرمربی تیم امید که تیمش را از 
مرحله انتخابی قهرمانی زیر ۲3 سال آسیا عبور داد و خرداد 
ماه باید در گروه ازبکستان، قطر و ترکمنستان رقابت کند. با 
این حال، صحبت های حسن کامرانی فر، دبیرکل فدراسیون 

فوتبال نگرانی هایی را درباره آینده این تیم ایجاد کرد.
دبیرکل فدراسیون فوتبال که در برنامه شب های فوتبالی 
شــبکه ورزش حضور یافته بود، درباره وضعیت ســرمربی 
تیم فوتبال امیــد گفت که »تا این لحظه آقای مهدوی کیا 

ســرمربی تیم امید بودند، اما از اینجا بــه بعد امکان دارد 
اعضای هیئت رئیسه با توجه به بودجه ای که پیش رو دارند، 
برنامه ریــزی کنند«.  با این حال بخش مهم تر صحبت های 
کامرانی فــر پیــش از بیان این جمله بــود که در خصوص 
قرارداد و مبلغ آن گفت: »در جلســات قبلی هیئت رئیسه 
مصوب شده بود، مبلغی قرارداد آقای مهدوی کیا یورو باشد 
که بر اســاس قوانین داخلی ایــن موضوع امکان پذیر نبود. 
]این قرارداد[ باید ریالی می شــد و در هیئت رئیسه بعدی 
به تأیید می رسید که این پروسه طول کشید و باید منتظر 
باشــیم، هیئت رئیسه جدید و سرپرست فدراسیون فوتبال 
نسبت به تیم امید و مدیریت تیم امید تصمیم گیری کنند 

و ما مسیر را پیش ببریم«.
پیگیری های خبرنگار تســنیم اما نشان می دهد ماجرا 

چیز دیگری است و قرارداد نهایی تنظیم شده برای مهدی 
مهدوی کیا ریالی بوده، اما به امضای شــهاب الدین عزیزی 
خادم، رئیس فدراســیون فوتبال نرسیده است. حالا اصل 
ماجرا چیســت و چرا کامرانی فر بخش هایی از این ماجرا را 

نگفته و خواسته واقعیت را پنهان کند.
طبق توافق اولیه، فدراســیون فوتبال قــرارداد مهدی 
مهدوی کیا را به صورت یورویی تنظیم کرده بود. با این حال 
خزانه داری فدراســیون فوتبال اعام کرد که طبق قوانین 
امــکان پرداخت ارزی به مربیــان و بازیکنان داخلی وجود 
نــدارد و به همین جهت قــرارداد مهدوی کیا باید به ریال 
تبدیل شود. این مســئله نیز پس از صحبت با مهدوی کیا 
حل شد و سرمربی تیم امید مشکلی برای تبدیل قراردادش 
از یورویی به ریال نداشت و این قرارداد به ریال تنظیم شد.

هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال قرارداد اولیه که به صورت 
یورویی تنظیم شده بود و سپس قرارداد ریالی را در آخرین 
جلسه هیئت رئیسه پیش از عزل عزیزی خادم تصویب کرد 
و پس از تصویب هیئت رئیســه توسط حسن کامرانی فر به 
عنوان دبیرکل فدراســیون فوتبال، برای مهدوی کیا ارسال 
شد. قرار بود پس از ویرایش و تأیید نهایی این سند، قرارداد 
توســط رئیس فدراسیون فوتبال به امضا برسد که این کار 

انجام نشد و در ادامه هم عزیزی خادم عزل شد.
حال چگونه است که دبیرکل فدراسیون فوتبال صحبت 
از تبدیــل قرارداد از یورویی بــه ریالی کرده و تأیید هیئت 
رئیسه را لازمه آن می داند، در حالی که پیش از این، پروسه  
مورد اشاره طی شده است؟ کامرانی فر در حالی گفته هیئت 
رئیســه جدید باید این قرارداد را تأیید کند که در ترکیب 
هیئت رئیســه تغییری ایجاد نشده و همین هیئت رئیسه 
پیــش از این قرارداد را تأیید کرده بود و هیچ فرد جدیدی 

به ترکیب هیئت رئیسه اضافه نشده یا تغییر نکرده است.
در شرایطی که هیئت رئیســه فدراسیون فوتبال چند 
هفته پیش، قرارداد ریالی مهــدی مهدوی کیا را نیز تأیید 
کرده و دبیرکل فدراسیون فوتبال آن را برای سرمربی تیم 
امید ارســال کرده، آیا صحبت های جدید کامرانی فر خاف 
واقع نیست؟ این در حالی است که اگر دبیرکل فدراسیون 
فوتبال پیش از تأیید هیئت رئیســه قرارداد را برای مهدی 
مهدوی کیا ارســال کرده باشد، خود تخلف کرده که پیش 
از به تأیید رســیدن قرارداد در هیئت رئیســه، آن را برای 
ســرمربی تیم فوتبال امید ارسال کرده است. هر چند باید 
این ســؤال را از شــهاب الدین عزیزی خادم، رئیس معزول 
فدراسیون فوتبال پرســید که چگونه سرمربی تیم فوتبال 
امید بیش از شش ماه از فعالیتش در این تیم گذشته، یک 
مرحله از مســابقات را پشت سر گذاشته و تا زمان رفتن او، 

قرارداد امضا نشده است؟
کامرانی فر به عنوان دبیر کل فدراســیون و نفر اول امور 
اجرایی فدراسیون فوتبال نیز باید در این خصوص پاسخگو 
باشد که چگونه نتوانسته به این امور رسیدگی کند و حالا 

رو به تناقض گویی آورده است.
آن هم در حالی که قرارداد ریالی ســرمربی تیم فوتبال 
امید به تأیید هیئت رئیسه رسیده، برای مهدوی کیا ارسال 

شده و حالا مسئله طور دیگری عنوان می شود.

رئیس پیشین فدراسیون فوتبال گفت: به نظرم ما باید 
صرف نظر از عملکرد اشخاص، طوری اساسنامه را ببینیم 

که فوتبال صدمه نخورد و نگران فوتبالم. 
به گزارش ایســنا، علی کفاشیان در حاشیه رونمایی از 

تاریخ شــفاهی ورزش ایران  در مورد عزل عزیزی خادم از 
ریاست فدراسیون فوتبال و وضعیت فدراسیون بیان کرد: 
فکر می کنم اساسنامه تغییر کرد و شرایط را تغییر داد اما 
کاری بود که انجام شــد. در اساســنامه قبلی این مورد را  

داشتیم که هیات رئیسه می تواند عضوی از مجمع را موقت 
تعلیــق کند و مجمع تصمیم اصلــی را می گرفت. تعجب 
کردم فکر نمی کردم عضوی از هیات رئیسه را بتوان تعلیق 
کــرد اما این کار را انجام دادند. به نظرم ما باید صرف نظر 
از عملکرد اشخاص، طوری اساسنامه را ببینیم که فوتبال 
صدمه نخورد.  نمی گویم دوره من موفق بوده یا خوب بود 
اما ثبات داشــت و کارها شکل گرفت. فدراسیون یک سال 
و خرده ای با سرپرســتی بود باز هم احتمالا با سرپرست 
باشد و روندی که سرپرستی دارد نمی تواند خوب باشد. من 
نگران اشخاص نیستم و نگران فوتبالم. امیدوارم هر اتفاقی 

به هر دلیلی می افتد به نفع فوتبال باشد.
او ادامه داد: از ســال ۵۸  روند روســای فدراسیون ها 
می بینم، عمر ریاستشــان دو تا سه ســال بوده که به نفع 
فوتبال نبوده است. در دیگر کشورهای آسیایی ۹۵ درصد 
روند مدیریت، با ثبات اســت که باعث می شود فدراسیون 
خوب جلو بــرود. ما باید فکری کنیم روند اساســنامه به 

گونه ای باشــد که کارفوتبال پیــش برود. به اینکه رئیس 
فدراسیون چه عملکردی داشته در جزییات آن نیستم ولی 
باید به گونه ای باشــد که فوتبال ضرر نکند. اگر جایی در 
اساسنامه مســکوت بود هیات رئیسه اختیار دارد تصمیم 
بگیرد و ابهامات، با تفسیر هیات رئیسه اصاح و سپس در 

مجمع تصویب می شود.
کفاشــیان در مــورد اینکه ماجدی شــغل دیگری هم 
دارد و حضورش به عنوان سرپرســت مشکل ساز نیست ، 
تاکید کرد: نمی دانم قطعا دســتگاه ذی ربط قبول کند که 
مامور شود مشــکلی نخواهد داشت. الان خیلی از روسای 
فدراسیون ها در دســتگاه های دیگر استخدام هستند و به 

فدراسیون ها مامور می شوند.
او در پاســخ به این پرســش که فکــر می کند انتخاب 
برگزاری انتخابات تا اســفند زمان ببــرد؟ گفت: نمی دانم 
انشــالا که طول نکشد. ما باید روندی را جلو ببریم که کار 

انجام شود تا به نفع فوتبال باشد.

معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش 
و جوانان گفت: اعضای هیات رئیســه فدراســیون فوتبال 
طبق اساسنامه اقدام به تغییر در مدیریت فدراسیون کردند 
و ما هم از این تصمیم حمایــت می کنیم. به گزارش ایرنا، 
»ســیدمحمد پولادگر« در مراسم رونمایی از تاریخ شفاهی 
ورزش ایران در مورد آخرین وضعیت فدراسیون وزنه برداری، 
اظهار داشت: سازمان بازنشستگی کشور هنوز وضعیت علی 
مرادی را مشخص نکرده است و ما منتظر نامه آنها هستیم. 
از این ســازمان خواســتیم جواب بدهند اما هنوز پاسخی 
دریافت نکردیم. با این حــال در یکی دو روز آینده تکلیف 
مشخص می شــود.  وی در مورد احتمال سرپرستی سجاد 
انوشــیروانی در فدراسیون وزنه برداری افزود:  چنین چیزی 
نیست که حکم سرپرستی برای انوشیروانی صادر شده باشد. 
معاون قهرمانی و ورزش حرفه ای وزارت ورزش و جوانان در 
رابطه با انتخابات فدراسیون بسکتبال و اینکه گفته می شود 
قرار اســت دوباره مجمع با تعویق مواجه شود، تاکید کرد: 
چنین چیزی نیســت. طبق برنامه، نهم اسفندماه انتخابات 
بسکتبال را برگزار می کنیم و تا الان صحبتی مبنی بر تعویق 
انتخابات نبوده اســت. پولادگر در رابطه بــا عدم برگزاری 
مجمع فدراسیون ژیمناستیک هم گفت: یکسری مقدمات 
آمــاده نبود و برگزاری مجمع به شــنبه هفته آتی موکول 
شــد. وی در مورد باتکلیفی فدراسیون دوچرخه سواری و 

تایید نشدن اساسنامه این فدراسیون توسط اتحادیه جهانی، 
گفت: روال اداری کار در حال انجام اســت. اتفاقاتی پیش از 
این در این فدراســیون رخ داد که وزارت ورزش در جریان 
نبــود. در حال حاضــر مهمترین اتفاق فعا اعــزام تیم به 
قهرمانی آسیا است و شرایط آنها را برای حضور در بازی های 
آســیایی نیز مورد بررسی قرار می دهیم. مشکات مالی هم 
داشتند که در تاشیم آنها را آن را رفع کنیم که در امورات 
فدراسیون متوقف نیست و دارد انجام می شود. برای برگزاری 
انتخابات آن هم پیگیر هستیم تا موانع را برطرف کنیم. وی 
در مــورد واریز بودجه فدراســیون ها گفت: تا آخر هفته به 
فدراسیون ها واریزی  خواهیم داشت که مبلغ قابل توجهی 
اســت. در مجموع تا پایان ســال جاری دو مرحله واریزی 
برای فدراســیون ها داریم. معاون قهرمانی و ورزش حرفه ای 
وزارت ورزش و جوانان در خصوص اعام استقال دو انجمن 
موی تای و ســاواته و موضــع وزارت ورزش تاکید کرد: این 
اشتباه است و امیدواریم به اشتباه خود پی ببرند چون این 
موضوع به ورزش ما ضربه می زند و روش درســتی نیست . 
در هیچ کجای دنیا اینگونه نیســت که تشکیاتی خودش 
را مستقل از فدراسیون اعام کند. قانونی داریم و همه دنیا 
می دانند افرادی که تبعه کشوری هستند باید از یک سری 
قوانین عمومی پیروی کنند و تابع قوانین اساســی باشند و 
این اتفاقاتی که بعضا می افتد مغایر با قوانین جاری کشــور 

است و به ورزش لطمه می زند. امیدواریم این اتفاقات تکرار 
نشود و مواردی هم که وجود دارد را در حال اصاح هستیم.

پولادگر در خصوص اتفاقات فدراسیون فوتبال و اینکه آیا 
این موضوعات به تدارکات تیم ملی در آســتانه جام جهانی 
ضربه خواهد زد، خاطرنشــان کرد: ایــن اتفاق یک تغییر 

مدیریتی بود و هیات رئیســه بر اســاس اساسنامه تصمیم 
گرفــت. اعضا قطعا همــه موارد را رعایــت کردند و اتفاقی 
نمی افتد همه در کنار فدراســیون هستیم و از آن حمایت 
می کنیم تا مشکلی نباشد و با قدرت در جام جهانی شرکت 

کنیم.

وقتی دبیرکل فدراسیون فوتبال همه واقعیت را نگفت

 ماجرای قرارداد یورویی و ریالی مهدوی کیا چیست؟

کفاشیان:

 نگران فوتبالم نه اشخاص؛ امیدوارم ضرر نکنیم

پولادگر: 

از تصمیم هیات رئیسه فدراسیون فوتبال حمایت می کنیم

بحــث حضور مربی خارجــی در تیم ملی 
فوتســال ایران که با انتقاد حســین شمس 
همراه شــده بود، از ســوی وحید شمسایی 

سرمربی تیم ملی بی پاسخ نماند. 
به گزارش خبرنگار مهر، وحید شمســایی 
بعد از انتخابش به عنوان ســرمربی تیم ملی 
فوتســال ایران بارها تاکید کرد که یک مربی 
تمرین دهنده اسپانیایی را به کادر فنی خود 

اضافه می کند. 
مذاکرات شمسایی در نهایت به »میگوئل 
مورنو« مربی اســپانیایی که ســابقه کار در 
تیم ملی این کشــور و تیم های بارســلونا و 

اینترمووی استار را هم دارد ختم شد.
میگوئل بــرای حضــور در ایــران اعام 
آمادگی کرد اما به صــورت پاره وقت؛ با این 
حــال به دلیل تغییرات اخیر در فدراســیون 
فوتبال و برکناری شهاب الدین عزیزی خادم 
از یک ســو و شرایط مالی فدراسیون از سوی 

دیگر، با حضور مربی خارجی مخالفت شد.
این خبر را روز گذشــته وحید شمسایی 

بعد از جلســه با میرشــاد ماجدی سرپرست 
فدراســیون اعام و تاکید کرد که یک مربی 
ایرانی دیگر را به کادر فنی اش اضافه می کند.
 میگوئل مورنــو مربی اســپانیایی مدنظر 

شمسایی
در بحبوحه مذاکرات شمسایی با میگوئل، 
حسین شمس در مصاحبه ای از جذب مربی 
خارجی برای تیم ملی انتقاد کرد. او گفت که 
ایران خودش مربیان و مدرســان بزرگی دارد 
و بــا وجود آنها نیازی به مربی تمرین دهنده 

خارجی در تیم ملی نیست.
اظهارات شــمس از ســوی شمسایی بی 
پاســخ نماند. حالا که حضــور مربی خارجی 
در تیم ملی منتفی شــده اســت، شمسایی 
در مصاحبه ای ادعای شــمس درباره دانش و 
توانمنــدی مربیان ایرانی را با اعام یک خبر 

جدید زیر سئوال برد.
شمســایی در گفتگــوی امــروز خود به 
صراحت گفت که چند ماه پیش شــمس در 
کمیته فنی، »کاکائو« مربی برزیلی کویت را 

به فدراسیون فوتبال پیشنهاد کرده بود تا این 
برزیلی سرمربی تیم های پایه ایران بشود.

کاکائــو مربی برزیلی مدنظر شــمس که 
حتــی چندی قبل برای برگــزاری یک دوره 

آموزشی به تبریز آمد
چالش های بین شــمس و شمســایی در 
فوتســال ایــران موضوع جدیدی نیســت و 
ســالیان سال اســت که این دو به بهانه های 
مختلــف به انتقــاد از هــم می پردازند؛ چه 
زمانی که شمسایی در تیم ملی فوتسال بازی 
می کرد و شمس سرمربی بود و چه زمانی که 

هر دو در لیگ فوتسال فعالیت داشتند.
با این حال شــمس یکی از کسانی بود که 
بعد از پایان جام جهانــی ۲۰۲۱ لیتوانی، به 
منتقد اصلی محمد ناظم الشــریعه سرمربی 
وقــت تیــم ملی فوتســال تبدیل شــد و از 
شمســایی برای حضور در تیم ملی حمایت 

کرد. 
حمایت از شمســایی در جلسه سرنوشت 
ساز کمیته فوتسال که دی ماه امسال برگزار 

شــد هم ادامه یافت و گفته می شود یکی از 
دلایل اصلی انتخاب شمســایی به جای ناظم 

الشریعه، همین حمایت بوده است.
با در نظر گرفتن اظهــارات اخیر طرفین 
واضح است که حمایت شمس از شمسایی به 

دو ماه نرسیده و چالشی جدید بین سرمربی 
پیشــین و ســرمربی فعلی تیم ملــی ایجاد 
شده است؛ چالشــی که برای اهالی فوتسال 
 تازگــی نــدارد و احتمالاً آخریــن مورد آن 

هم نخواهد بود.

مربی خارجی یا مربی داخلی؟

جنگ اسپانیایی - برزیلی شمسایی و شمس، حمایتی که به دو ماه نرسید! 


